QATAR INSURANCE COMPANY Q.P.S.C.



شركة قطر للتأمين ش.م.ع.ق

QIC Gap Cover

Attaching to and forming part of Motor Policy No.:
Motor Policy No.:
Make and Type
Registration No
Chassis No.
Period FromToTo
Original cash Purchase price QR

In consideration of the insured having paid the agreed additional premium, and subject to the terms and conditions contained under the Optional Insurance Policy for the vehicle's body, the Company hereby undertakes to pay to the Insured the financial difference between the original cash purchase price mentioned above and the total loss claim payment effected under the Motor Policy in the event of the vehicle being declared a total loss under the Own Damage section of the Policy.

Special conditions:

This extension is subject to the following conditions:

- This cover is not transferable to another vehicle or another owner.
- 2. Only one claim can be made under this extension during the period of insurance after which this extension terminates.
- This cover does not apply for:
 - Vehicles which have been modified in any way from the manufacturers specifications.
 - b. Vehicles owned temporarily or otherwise (resulting from trade-in or acquisition for the purpose of resale).
 - Vehicles used for competition, racing, pace-making, taxis, hire or reward, offroad driving, driving school and delivery vehicles.
 - d. Any deductible applied by the motor policy for the vehicle's body.

DOHA BRANCH info@qic.online / qic.online

P.O.Box: 666 / Doha, Qatar / +974 8000 QIC (8000 742) / Fax: (+974) 44831569/ C.R.No: 20, PAID UP CAPITAL QAR 3,189,058,750

ملحق تأمين اختياري لتغطية "فرق السعر"

مرفق مع ، ويكون جزءا من
وثيقة تأمين سيارات رقم :
alajdev baryerii erti ta autsv eseno ug
للسيارة من نوع:
برقم تسجيــل:
رقم شاسي :
عن المدة من :الله عن المدة من عن المدة من
سعر الشراء الأصلي (سعر النقد) :نسسسريال قطري

وسيداد المؤمن ليه قسط التأمين الإضافي المتفق عليه وطبقاً للشروط والأحكام المدرجة تحتوثيقة التأمين الاختياري لهيكل السيارة ، تتعهد الشركة بسداد الفرق المالي بين سعر شراء السيارة الأصلى المذكور أعلاه وقيمة تعويض الخسارة الكلية المستحقة في حالة وقوع حادث مغطى بموجب القسم الخاص بتأمين جسم المركبة في وثيقة التأمين ونتج عنه اعتبار السيارة خسارة كلية.

شروط خاصة:

يخضع هذا الملحق للشروط الآتية:

- ١ لا يمكن تحويل التغطية المنوحة بموجب هذا الملحق إلى أي سيارة أخرى - أو الى مالك آخر.
- ٢ ينتهى مفعول هذا الملحق بمجرد سداد أي تعويض بموجبه خلال فترة التأمين.

٣ - هذا الملحق لا يغطى:

- أ السيارة التي تم إدخال أيه تعديلات عليها تكون مخالفة لمواصفات الشركة المصنعة.
 - ب السيارات بغرض التجارة أو إعادة البيع.
- ج السيارات المستعملة في المنافسات والسباق وسيارات الأجرة والإيجار والجوائز، والقيادة خارج الطرق المهدة وسيارات التعليم وتوصيل الطلبات.
 - د أي تحمل مستقطع بموجب وثيقة تأمين جسم المركبة.



info@qic.online / qic.online

فر ع الدوحة

ص.ب: 666 الدوحة، قطر 9748000742+ الفاكس: 97444831569+ رقم السجل التجاري: 20 رأس المال المدفوع: 3،189،058،750 ريال قطري